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 ROMÂNIA 
JUDEŢUL MUREŞ 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BATOŞ 
Web: www.primariabatos.ro ,    E-mail: batos@cjmures.ro 

 

   Batoş 547085, nr. 302, Telefon / Fax 0265 544212  
 

 

 

 Nr. 7447 din 21.12. 2020 

 
P R O C E S –V E R B A L 

încheiat azi 21 decembrie 2020 
 

Cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local Batoş, convocată de primarul comunei 
Batoş, domnul Dumitru Cotoi.  

Primarul comunei Batos, Cotoi Dumitru, prin Dispozitia nr. 303/15.12.2020 a convocat 
Consiliul Local al comunei Batos , judetul Mures in sedinta ordinara pentru data de 21.12.2020, 
ora 13.00, desfasurarea sedintei facandu-se cu respectarea masurilor de distantare sociala astfel 
incat sa fie evitat, pe cat posibil, contactul direct intre persoane si cu respectarea masurilor care 
se impun cu privire la respectarea regulilor de disciplina  sanitara. 

 PREZENŢI: ABOS FERENCZ, ANDONE TEODOR, BANCIU ELENA, BITA VALERIU-AUREL, 
CIMPEAN VASILE-AUGUSTIN, COSTA ALIN-DUMITRU, FULOP DOMOKOS, GLIGA IOAN, MARCUS 
IOAN, ONOFREI DANIELA, TAMASAN EMIL, TODEA MARIA si URBAN WALTER-MICHAEL. 
 PARTICIPĂ: domnul primar Cotoi Dumitru, doamna secretar general al comunei Batos 
Macarie Marcela, doamna inspector Lepadat Loredana, domnii Balogh Villmos, Cinca Gheorghe, 
Matei Horatiu si  Gollner Ioana-Andreea. 
Dna Macarie Marcela – secretar general al u.a.t. Batos -  sunt prezenti 13 consilieri, astfel potrivit 
OUG nr. 57/2019 constatam faptul ca sedinta este legal constituita. Toate punctele inscrise pe  
ordinea de zi sunt insotite de documentele prevazute de Codul administrativ.  

In conformitate cu prevederile art.138 alin.15 din OUG nr. 57/2019 supun spre aprobare 
procesul-verbal al sedintei extraordinare din data de 27.11.2020? 

Nefiind aduse modificari sau completari se voteaza in unanimitate cu 13 voturi pentru. 
Supun spre aprobare procesul-verbal al sedintei extraordinare din data de 18.12.2020? 
Nefiind aduse modificari sau completari se voteaza in unanimitate cu 12 voturi pentru si 1 

abtinere (Marcus). 
Pe  ordinea de zi avem inscrise un numar de 6 proiecte de hotarare. 
În cadrul comisiilor de specialitate ați primit în completare doua proiecte de hotărâre și 

anume: 
1. Proiect de hotărâre privind  modificarea și completarea Regulamentului de instituire și 

administrare  a taxei speciale de salubrizare pentru finanțarea Sistemului de 
Management Integrat al Deșeurilor solide menajere și similare în județul Mureș aprobat 
prin HCL nr. 28/2019 și aprobarea taxei speciale de salubrizare pentru  anul 2021, în 
comuna Batos 

2. Proiect de hotarare privind rectificarea Bugetului general al UAT Batos pe anul 2020. 
            Astfel conform art.135(8) din OUG nr.57/2019, propun suplimentarea ordinii de zi. 
 
 Pentru a intra în ordinea de zi, am să dau cuvântul  preşedintelui de şedinţă d-lui 
cons.Tamasan Emil - Cornel. Vă  mulţumesc. 
  Dl.  cons. Tamasan Emil-Cornel-Președintele de ședință,mulțumesc d-na secretar. 
Bună ziua , stimați colegi consilieri, doamnelor și domnilor, domnule primar. Supun la  vot 
Ordinea de zi, în forma prezentată de către executiv, cu propunerea de completare cu punctele 
suplimentare, prezentată de d-na secretar general. Cine este pentru? Impotrivă? Abțineri? S-a 
votat cu 13 voturi ”pentru”  următoarea:  

O R D I N E     D E    Z I 
 

1. Proiect de hotărâre privind nominalizarea  reprezentantului Comunei Batos în Adunarea 
Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară ECOLECT MUREȘ. 
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2. Proiect de hotărâre privind nominalizarea  reprezentantului Comunei Batos în Adunarea 
Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară ADI AQUA INVEST MURES . 

3. Proiect de hotarare privind delegarea  reprezentantilor  Consiliului Local al comunei 
Batoş în cadrul Consiliului de Administraţie al unităţii de învăţământ. 

4. Proiect de hotarare privind aprobarea contului de execuţie al bugetului de venituri şi 
cheltuieli al comunei Batoş pentru trimestrul  III anul 2020. 

5. Proiect de hotarare privind stabilirea impozitelor şi taxelor locale pentru anul 2021. 
6. Proiect de hotarare privind înregistrarea Primăriei comunei Batos, județul Mures în 

Sistemul național electronic de plata online a taxelor și impozitelor locale utilizând cardul bancar 
(SNEP), precum și stabilirea modului în care este suportat comisionul bancar. 

7. Proiect de hotărâre privind  modificarea și completarea Regulamentului de instituire și 
administrare  a taxei speciale de salubrizare pentru finanțarea Sistemului de Management 
Integrat al Deșeurilor solide menajere și similare în județul Mureș aprobat prin HCL nr. 28/2019 și 
aprobarea taxei speciale de salubrizare pentru  anul 2021, în comuna Batos. 

8. Proiect de hotarare privind rectificarea Bugetului Local al Comunei Batos pe anul 2020. 
9. Cereri. 
10. Diverse. 
 
Punctul. 1. 

1. Proiect de hotărâre privind nominalizarea  reprezentantului Comunei Batos în 
Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară ECOLECT 
MUREȘ. 
Dl.  cons. Tamasan Emil-Cornel-Președintele de ședință – in urma scrutinului de la 
alegerile locale sunt u.a.t.-uri la care este necesara nominalizarea noului reprezentant in 
cadrul Adunarii Generale a ADI Ecolect Mures. Avand in vedere ca la noi nu exista 
modificari sunt de acord cu propunerea executivului, respectiv cu nominalizarea primarului 
comunei Batos. 
Nemaifiind  alte propuneri supun la vot propunerea executivului si se voteaza in 
unanimitate cu 13 voturi pentru.  

Se adopta Hotararea nr. 46 din 21.12.2020 privind nominalizarea  
reprezentantului Comunei Batos în Adunarea Generală a Asociației de 
Dezvoltare Intercomunitară ECOLECT MUREȘ. 
 
Punctul 2. 

2. Proiect de hotarare privind nominalizarea  reprezentantului Comunei Batos în 
Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară ADI AQUA 
INVEST MURES. 
Domnul consilier Marcus Ioan – in statutul Ecolect am vazut ca e precizat ca trebuie sa 
faca parte domnul primar, in cel al Aqua Invest poate fi un reprezentant al consiliului local.  
Domnul consilier Tamasan Emil – Cornel – avand in vedere ca pana acum a fost domnul 
primar Cotoi sunt de acord cu aceasta propunere. 
Domnul consilier Campean Vasile-Augustin – anul trecut tot domnul primar a fost, consider 
ca ar fi cel mai in masura.  
Dl.  cons. Tamasan Emil-Cornel-Președintele de ședință - nemaifiind  alte propuneri supun 
la vot propunerea executivului si se voteaza in unanimitate cu 13 voturi pentru.  

Se adopta Hotararea nr. 47 din 21.12.2020 privind nominalizarea  reprezentantului 
Comunei Batos în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară ADI 
AQUA INVEST MURES. 

 
Punctul 3. 
3.Proiect de hotarare privind delegarea  reprezentantilor  Consiliului Local al 
comunei Batoş în cadrul Consiliului de Administraţie al unităţii de învăţământ. 
Doamna consilier Todea Maria – il propun pe domnul consilier Campean Vasile Augustin. 
Domnul consilier Marcus Ioan – o propun pe doamna consilier Onofrei Daniela. 
Domnul consilier Fulop Domokos – il propun pe domnul consilier Abos Ferencz. 
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Dl.  cons. Tamasan Emil-Cornel-Președintele de ședință – se supun la vot: 

1. Propunerea doamnei Todea Maria – 6 voturi pentru, 1 abtinere, 6 impotriva. 
2. Prunerea domnului Marcus Ioan – 6 voturi pentru, 7 impotriva. 
3. Propunerea domnului Fulop Domokos – 11 voturi pentru, 2 abtineri. 

In urma votului domnul Abos Ferencz este reprezentantul Consiliului Local in cadrul 
Consiliului de Administratie al scolii, pentru cel de al doilea reprezentant se va relua 
procedura in urmatoarea sedinta. 

Se adopta Hotararea nr. 48 din 21.12.2020 privind delegarea  reprezentantilor  
Consiliului Local al comunei Batoş în cadrul Consiliului de Administraţie al unităţii de 
învăţământ. 

 
Punctul 4. 

4.Proiect de hotarare privind aprobarea contului de execuţie al bugetului de venituri 
şi cheltuieli al comunei Batoş pentru trimestrul  III anul 2020. 
Participa domnul Pogacean Constantin. 
Doamna inspector Lepadat Loredana – prezinta raportul la proiectul de hotarare. 

Domnul presedinte de sedinta Tamasan Emil-Cornel – se supune la vot, cine este pentru? 
Se aproba cu unanimitate de voturi. 

Se adopta Hotararea nr. 49 din 21.12.2020  privind aprobarea contului de 
execuţie al bugetului de venituri şi cheltuieli al comunei Batoş pentru trimestrul  III 
anul 2020. 
 

Punctul 5. 
5. Proiect de hotarare privind stabilirea impozitelor şi taxelor locale pentru anul 2021. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – fiind sedinta de sfarsit de an am invitat consilieri din mandatul 
trecut, cu o activitate mai lunga, ma bucur ca ati dat curs invitatiei. 
In nici un an nu am propus majorari alte impozitelor si taxelor locale dacat numai ceea ce ne 
oblige legea. Propun si in aceest an majorarea pri aplicarea ratei de inflatiei de 3,8%. In trecut 
s-a majorat si la persoanele juridice cu 20%, acum propun sa revenim si sa scadem ce s-a 
majorat anul trecut. La taxa de salubritate - propun eliminarea din anexa deoareecee dupa cee 
s-au intocmit materialele cu impozitele si taxele locale am primit adresa Ecolect cu propunerea 
taxei de salubritate pentru anul 2021. In urma cu 1-2 ani taxa era de 1,70 lei/pers. , noi nu am 
scazut taxa si ne-am descurcat greu. Va trebui sa  ne straduim sa incasam iar taxa sa nu fie 
pentru mai mult de 5 persoane. Doamna Marcus nu a putut fi prezenta deoarece sunt cetateni 
care isi platesc contributiile. Comisiile ati avut sedintele, cred ca ati clarificat neclaritatile.  
Domnul consilier Marcus Ioan – era vorba doar de majorarea cu rata inflatiei, la persoane 
juridice suntem la cota maxima, dupa calcule nu e diferenta foarte mare dar un impozit 
majorat cu 20% e foarte mult, defapt era vorba de coeficientul acela. Propunerea nu am 
trecut-o, ar trebui sa avem timp sa clarificam, propun sa diminuam, nu la cota maxima. Ee 
vorba despre persoanele juridice. 
Domnul consilier Gliga Ioan -   tot la taxe speciale avem o taxa de fond cinegetic, legea 
vanatorii prevede procedura de incasare,este un tarif de gestionare, propun sa fie eliminata 
din anexa cu impozitele, nu necesita hotarare.  
Domnul consilier Campean Vasile-Augustin – ramane la procent de 1,3 plus 20%? 
Domnul consilier Marcus Ioan – majorarea e extra 0,2-1,3, codul fiscal prevede o majorare de 
pana la 50%, impactul financiar nu e semnificativ, da bine pentru cei care vor sa investeasca 
in mediul rural. Se muta din Germania in Romania pentru ca impozitul este mai mic, ideea este 
sa pastram impozitele si taxele la nivelul anului 2020.  
Domnul consilier Campean Vasile-Augustin – faceti o propunere clara. 
Domnul consilier Marcus Ioan – 0,8, sa fim la 1. 
Domnul Pogacean Constantin – sa reduceti cota. 
Domnul consilier Marcus Ioan – sa ramanem anul acesta la 1,3. Propun 1%, ar fi o scadere de 
0,56. 
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Domnul consilier Tamasan Emil –Cornel – propunerea domnului primar era fara majorarea de 
20%. 
Domnul consilieer Marcus Ioan – am eliminate majorarea, nu are un impact ca si atunci cand 
spui ca ai redus impozitul. 0,56 la 100 milioane, impactul nu e asa mare, sa se faca o simulare. 
Doamna inspector Lepadat Loredana – se refera la mentinerea de 1,34 si sa se si coboare. 
Diminuarea de la 1,56 la 1. 
Domnul consilier Tamasan Emil –Cornel - presedinte de sedinta – supun la vot eliminarea 
majorarii de 20% la persoanele juridice, cine este pentru?impotriva?abtineri? si se voteaza cu 
8 voturi pentru, 3 abtineri, 2 impotriva. 
Supun la vot propunerea domnului Marcus si se voteaza cu 3 voturi pentru, 2 abtineri si 8 
impotriva. 
In urma supunerii la vot a primelor propuneri, la persoane juridice nu se aplica majorarea de 
20% si pentru toate impozitele se aplica rata inflatiei de 3,8%. 
Domnul consilieer Marcus Ioan – imi cer scuze, imi sustin propunerea dar nu s-a inteles. 
Domnul consilier Tamasan Emil-Cornel – fiecare a votat in cunostinta de cauza. 
Domnul consilier Tamasan Emil–Cornel - presedinte de sedinta – supun la vot propunerile de 
eliminare a majorarii cu 20% la persoanele juridice, aplicarea ratei inflatiei, eliminarea taxei de 
gestionare pentru fondul cinegetic si elimarea taxei speciale de salubritate si se voteaza in 
unanimitate cu 13 voturi pentru. 

Se adopta Hotararea nr. 50 din 21.12.2020 privind stabilirea impozitelor şi 
taxelor locale pentru anul 2021. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – s-au facut calcule, majorarea nu este semnificativa. Intre 
persoanele fizice si juridice este o echitabilitate, fiecare isi plateste. Cu totii ne dorim sa avem 
investitori. 
Domnul consilier Campean Vasile-Augustin – e vorba numai de coeficient. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – impactul nu e asa de mare. 

 
Punctul 6. 

6. Proiect de hotarare privind înregistrarea Primăriei comunei Batos, județul 
Mures în Sistemul național electronic de plata online a taxelor și impozitelor locale 
utilizând cardul bancar (SNEP), precum și stabilirea modului în care este suportat 
comisionul bancar. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – pentru accesul la informatii si tehnologie al cetatenilor este 
necesara inrolarea pe platforma Ghiseul.ro. 
Domnul consilier Marcus Ioan -   se suporta anumite cheltuieli din bugetul local. 
Doamna inspector Lepadat Loredana – 1% din valoarea tranzactiei. 
Dna secretar – din buget se vor suporta taxele pentru POS. 

Dl.  cons. Tamasan Emil-Cornel-Președintele de ședință - supun la vot propunerea 
executivului si se voteaza in unanimitate cu 13 voturi pentru.  

Se adopta Hotararea nr. 51 din 21.12.2020 privind înregistrarea Primăriei 
comunei Batos, județul Mures în Sistemul național electronic de plata online a 
taxelor și impozitelor locale utilizând cardul bancar (SNEP), precum și stabilirea 
modului în care este suportat comisionul bancar. 
 

Punctul 7. 
7. Proiect de hotarare privind modificarea și completarea Regulamentului de 
instituire și administrare  a taxei speciale de salubrizare pentru finanțarea 
Sistemului de Management Integrat al Deșeurilor solide menajere și similare în 
județul Mureș aprobat prin HCL nr. 28/2019 și aprobarea taxei speciale de 
salubrizare pentru  anul 2021, în comuna Batos. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – facem parte din Ecolect , zona 4 Reghin, operatorul este 
Sylevy Salubriserv. La inceputul colectarii am fost foarte multumiti, suntem si acum, inca 
inainte de a colecta prin Ecolect, cu aceasta societate am colectat si selectiv. Desigur ca avem 
si nemultumiri, nu au fost puse la dispozitie pubelele desi sunt prevazute termene de realizare. 
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Am primit si adresa prin care s-a solicitat sa reziliem contractual, dar ramanem cu gunoiul in 
curte? O sa vedem in primavara ce vom face. Bineinteles ca acum taxa se pare ca este mare, 
de la 1, 7 leu/pers la 6,05 lei/pers/luna iar la juridice 631,49 lei/to. Cu persoanele juridice au 
incheiat direct ei contractele.  

Domnul consilier Marcus Ioan – au o lista cu persoanele juridice? La mine nu a fost 
nimeni. Pe un termen scurt a fost intrerupt contractul cu ei? Ecolect-ul sa accepte o discutie, 
licitatia presupune un caiet de sarcini, cu niste tarife iar ei vin acum si modifica tarifele.  

Domnul primar Cotoi Dumitru – nu stiu de unde au scos aceste valori, nici inainte nu am 
aplicat taxa lor si  ne-am descurcat cum am putut, exista nemultumiri dar nu e momentul sa 
reziliem contractul. In primavara vom reveni asupra discutiilor. In comuna avem curatenie, o 
sa suplimentam cu 21 containere mari, colorate, le-am  achizitionat noi separat.  

Dl.  cons. Tamasan Emil-Cornel-Președintele de ședință - supun la vot propunerea 
executivului si se voteaza in unanimitate cu 13 voturi pentru.  

Se adopta Hotararea nr. 52 din 21.12.2020 privind modificarea și completarea 
Regulamentului de instituire și administrare  a taxei speciale de salubrizare pentru 
finanțarea Sistemului de Management Integrat al Deșeurilor solide menajere și 
similare în județul Mureș aprobat prin HCL nr. 28/2019 și aprobarea taxei speciale de 
salubrizare pentru  anul 2021, în comuna Batos. 

 
 Punctul 8. 
8. Proiect de hotarare privind rectificarea Bugetului Local al Comunei Batos pe anul 
2020. 
Doamna inspector Lepadat Loredana – conform Hotararii Guvernului nr. 1100/2020 a fost 
alocata comunei Batos suma de 10.000 lei, pentru aceasta suma trebuind sa rectificam bugetul 
local.  

Dl.  cons. Tamasan Emil-Cornel-Președintele de ședință - supun la vot propunerea 
executivului si se voteaza in unanimitate cu 13 voturi pentru.  

Se adopta Hotararea nr. 53 din 21.12.2020 privind rectificarea Bugetului Local 
al Comunei Batos pe anul 2020. 

 
Punctul 9. 

9.Cereri. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – in cursul zilei de astazi am avut un incendiu la o casa in 
localitatea Dedrad. In buget avem sume prevazute si propun a se acola suma de 3000 lei pentru 
aceasta familie, acum, in prag de sarbatori au ramas fara casa. 
 
Punctul 10. 
10.Diverse. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – se incheie un an mai aparte decat altii, sa incepem unul mai bun, 
a fost un capitol in viata noastra. In plina pandemie activitatea a continuat. Referitor la asfaltarea 
strazilor, mai sunt portiuni care trebuie facute. Si in acest an am facut extinderi de retea de apa 
si iluminat. In Batos s-a inlocuit gazonul pe terenul sintetic. Nu vom putea preda reteaua de apa 
pana nu avem rezervor de apa amplasat la Dedrad si va mai trebui unul si la Batos. La Caminul 
cultural din Goreni a fost  amnajata o bucatarie. Se lucreaza la Gradinita Dedrad si Dispensarul 
umn Batos. S-a finalizat platforma pentru depozitarea gunoiului de grajd si s-au primit si utilajele 
aferente, au fost incheiate contracte cu crescatorii de animale, pot bneeficia de ea. S-au facut 
lucrari de pietruiri pe strazi, trotuare, se lucreaza la cadastrare, am beneficiat de continuarea 
lucrarilor de decolmatare a Lutului. Am gestionat pandemia cu cheltuieli minime, neprevazute, 
speram sa trecem cu bine. Din acst ani scoala isi gestioneaza banii pe care ii alocam.  Astazi se 
va semna contractul de cumparare pentru Scoala Batos, avem proiect si speram sa obtinem si 
finantare pentru reabilitarea ei. 
Va trebui sa discutam despre SDL 2021-2027, e necesar sa continuam ce am inceput si sa 
incepem altele. Trebuie sa veedem ce vrem si cee putem face. Pe anumite proiecte am fost 
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defavorizati ca nu suntem la drum national, nu avem cale ferata, ar trebui schimbate criteriile de 
acordare a punctajelor.  

Vin sarbatorile, sfatuiti familia si cetatenii sa se ingrijeasca, sa evit grupurile mari, sa se 
limiteeze la mersul la biserica si apoi din casa in casa.  

Va urez sa aveti parte de sanatate, sarbatori cat se poate de fericite si La Multi Ani! 
Domnul  presedinte de sedinta Tamasan Emil-Cornel – avand in vdere ca suntem la 

punctul Diverse va rog sa va inscrieti la cuvant. 
1. Domnul consilier Campean Vasile-Augustin – dupa sedinta de consiliu in care s-a ales 

viceprimarul a aparut pe pagina de facebook a PNL Batos o postare sau mai bine spus 
o calomnie la persoana mea, am printat, ma adresez celui care a postat, votul pentru 
alegerea vicelui a fost secret, dumneavoastra faceti deduceri. PMP a solicitat viceprimar 
ati spus ca nu imi puteti oferi dumneavoastra. La Consiliul Local am intrat toti cu un 
numar de voturi, nu cred ca am incalcat ceva si nici nu am obtinut foloase personale. 
Pe mine aceasta situatie creata ma deranjeaza foarte tare, e publica.  Am mai vazut ca  
strazile s-au asfaltat la interventia PNL, noi nu am avut nici o discutie personala, ale 
oricui propuneri de hotarari pentru comunitate le voi sustine. Astept ca cineva sa isi 
ceara scuze, eu nu am treaba cu PNL Batos.  
Domnul consilier Tamasan Emil – Cornel – domnule Pogacean va rog putina rabdare, 
sunteti inscris la cuvant si urmati imediat. 
Domnul Pogacean Constantin – sunt discutii contradictorii, era implicat PNL Batos, cred 
ca eu, ca presedinte, eram in masura sa raspund. E vorba de o atitudine politica, sa 
fim barbati. 
Domnul consilier Tamasan Emil – ati intervenit si pe ordinea de zi, daca nu era 
problema vicelui nu va dadeam cuvantul. 
Domnul Pogacean Constantin paraseste sala. 
Domnul Marcus Ioan – nu e dreptul la replica? 

2. Doamna Onofrei Daniela – e nevoie de un program pentru incasarea consumului la 
apa. Actualizarea site-ului primariei, a inteereselor, plata electronica, eventual numirea 
unei persoane , restul detaliilor le mai discutam. 

3. Domnul consilier Marcus Ioan – raspuns la ce afirma domnul Campean, ne face 
mincinosi, tot ce a afirmat si in particular e o mare porcarie, ar trebui sa ascultam toata 
inregistrarea. Asta ar clarifica multe lucruri. E un lucru, am regretat si ca am scris-o pe 
internet. Sa nu mai punem sedinta la ora 9 sau astfel cum a fost cu impozitele, trecem 
repede fara a face lucrurile cum trebuie. Ar mai fi fost dar am uitat sa spun, taxele la 
caminul Goreni sunt cele mai mici.  
Domnul primar Cotoi Dumitru – domnul presedinte a intrebat daca mai sunt propuneri.  
Domnul consilier Gliga Ioan – nu dumneavoastra trebuia sa veniti cu propuneri? 
Domnul consilier Marcus Ioan – din cauza vitezei am omis. In Dedrad sunt 3 km de 
strazi asfaltate si in restul localitatilor distante mult mai mici, in totaal sunt 5,5 km iar 
restul sunt in celelalte 2 localitati. Ar fi fost mai multe. 
Domnul consilier Tamasan Emil – sa stabilim, avem sedinte ordinare, extraordinare si 
de indata, daca suntem bine intentionati avm timp sa studiem materialul. 

4. Domnul Mateei Horatiu – va felicit pentru increderea pe care o aveti din partea 
cetatenilor, pe viitor cred ca va fi un lucru constructiv. Am ramas placut surprins, am 
primit doua vesti bune, una ma bucura nespus, respectiv cumpararea Scolii vechi din 
Batos.  Pentru viitorul comunei sper sa ne consultati mai mult, va doresc succes si sa 
mergem inainte. 

5. Domnul consilier Marcus Ioan – din nou din cauza vitezei am omis, sa se aloce bani 
pntru transmiterea live a sedintelor pe facebook. 
Domnul consilieer Tamasan Emil-Cornel – sedintele consiliului se desfasoara in centru 
localitatii, la caminul cultural, sunt publice, poate participa oricine doreste. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – inca de la constituire am spus sa depasim momentul 
campaniei, o sa fiti dezamagiti de toti politicienii, am ajutat toate culorile politice iar 
cand am avut nevoie  m-au dezamagit. Imi pare rau de atitudinea domnului Pogacean, 
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fiecare veti ajunge la ce am spus anterior. Sunteti cativa tineri si aveti sperante, sa se 
incheie aceste dispute, asa functionati, pe vot, cand e vorba despre locuitori faceti 
pentru oameni. Exprimati-va votul cand se supune un proiect la vot. 
Eeste necesar un program la apa, ssunt cetateni care vin la primarie si achita 
contravaloarea apei, ceel mai bine ar fi sa predam reteaua de apa dar mai trebuie 
amplasate cele doua bazine.   
Anumite compartimente trebuie sa actualizeze datele pe site. 
Sedinte live- au aparut tot felul de conturi „Comuna Batos” , exista si „Primaria Batos” 
dar eu nu am mai postat nimic. Pagina ar trebui sa nu fie colorata politic, postez pe 
pagina mea ceea ce consider ca trebuie. Am asistat la tot felul de dispute, sa incheiati  
cu inregistrari, trebuie sa fim colegi.   
Sedinte la ora 9 daca va fi necesar vom mai face. 

Domnul consilier Marcus Ioan – din puterea primarului. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – nu, din nevoie. Cand ati depus juramantul am anuntat ca 

vor urma impozitele, cati ati venit la primarie sa intrebati, de acum sa va anunt cu un an inainte 
ca vor urma impozitele? Astazi, la ora 16 merg la notar pentru cumpararea scolii, eu nu imi pot 
face program. In Dedrad sunt 2,3 km asfaltati, sunt strazile cele mai lungi si mai circulate, acum 
am remuscari, sunt unii care merg cu utilajee si isi bat joc de ceilalti cetateni, am luat legatura si 
cu politia si vor fi amendati, vad ca intelegere nu exista. 

Eu stiu ca, consiliul local are un regulament, daca dumneavoastra intr-o sedinta veti 
modifica regulamentul si veti aproba transmiterea live va trebi sa gasim forma si suma, 
pe mine nu ma deranjeaza. 

Doamna secretar – mai trebuie sa repsectam si un GDPR. 
Domnul primar Cotoi Dummitru – da, sunt niste treburi de discutat. As fi vrut sa facem 

sedinta si mai repede,sunt puncte care trebuie discutate, usa mea e deschisa oricand, va astept 
la discutii, cu propuneri. Daca continuam sa ne haraim nu vom fac fata. Nu am interes sa fac in 
defavoarea cetatenilor, sa gasim calea cea mai buna, lasand politica. 

Sa aveti sarbatori fericite! 
Domnul consilier Tamasan Emil – Cornel – va urez sanatate, comportament in care sa 

asiguram incredere celor din jur, sa nu alimntam izvoristica, sa auzim o parere pertinenta si sa 
trecem cu bine peste aceasta perioada foarte grea. 

 Domnul  presedinte de sedinta Tamasan Emil-Cornel  - având în vedere faptul că 
problemele înscrise pe ordinea de zi au fost epuizate, va multumesc pentru prezenta si declar 
închise lucrările şedinţei Consiliului local Batoş. 
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